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Érkezett : 2012 'JÜN 14,

írásbeliválasztittonylű kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyülés elnöke részér e

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 46/1994 . (IX 30 .) OGY határosat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani Balog toltán az
egészségügyért felel ős Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető Miniszter Úrhoz :

„Betettek elleni bűn ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Szocialista Párt az „Ajánlat Magyarországnak ” vitairat kapcsán tartott társadalmi
párbeszéd keretében az emberek által feltett kérdésekre keres választ .

Az elmúlt két évtized tapasztalatai alapján a magánfonások bevonása nem nélkülözhető az

egészségügy számos területén . A közlinanszírozott egészségügyi szolgáltatók is lehetnek
magánmüködtetők kezében, ha ez gyorsítja a fejlesztéseket, szolgálja az ellátási formá k
bővítését, a hatékony szakmai és gazdálkodási tevékenységet .

Korábban Mikola István, egykori egészségügyi miniszter is támogatta a magánt őke
szabályozott bevonását. Ugy vélte, hogy hiányokat pótol és javíthatja a menedzsmen t
színvonalát . S valóban: hatékony és a betegközpontú szervezeteket láttunk a hazai ((füves e
ellátásbasa, s a szakmai vállalkozások által üzemeltetett kórházakban Mez ő túrtól Tapolcáig.

Éppen ezért érthetetlen számomra, hogy a FIDESZ miért tekintette a magántökét ördögt ő l
valónak az egészségügyben, milyen szakmai és politikai megfontolások alapján igyekezett
elüldözni a magánbefektetőket már ellenzékben . Mi motiválja, hogy kormányon is üldözze ai
egészségügyi vállalkozásokat és hatalmi koncentrációs ámokfutásában miért kell a sikere s
laboratóriumi szolgáltatások vagy a kórházi patikák államosítását meghirdetnie ?

Miért folytattak kereszthadjáratot például a Heves megyei Markbot Ferenc Kórház befektet ő i
ellen? Talán mert nem minősültek FIDESZ közelinek?
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Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat !

• Tisztában van-e Ön azzal, hogy az államosítással lemondtak százmilliárdo s
nagyságrendű önkormányzati lenntariGi hozzájárulásról és a jövő évi költségvetés
semmilyen fejlcsztási lehetőséget nem tartogat a szakellátás számára ?

• Ilyen körülmények között is szabad lemondani a rnagánbcfcktetcsckröl ?
• Nem tartja ezt a betegek elleni bűnnek?

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és
hatáskörérő l szóló 212/2010 . (VIi. 1 .) Korm_ rendelet 41_ § d) pontja alapján Ön felel az
egészségügyért, ezért kérdésem megválaszolása az Ön feladatkörébe tartozik .

Budapest, 2012_ június _ . . .

r
Dr. Sós Tamás

MSzP
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